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Ha jól emlékszem nyolcadikosok lehettünk, amikor 
páran elhatároztuk, hogy alapítunk egy zenekart.  
Azt mondták, legyek én a dobos, hát az lettem.
Mondanom sem kell, elég bénák voltunk. 

Aztán valamivel később komolyabban elkezdett 
érdekelni a dolog, így beiratkoztam zeneiskolába,  
Donyec Istvánhoz. Az évek alatt nagyon sokat  
tanultam tőle, Gergőt is itt ismertem meg. 

Közben megfordultam több környékbeli rock és 
metálzenekarban (Fröccsöcs, Trollheimen, As You 
Can stb.). 

Később véglegesen Győrbe költöztem, aztán 
elég nehezen tudtuk összeegyeztetni a zenekart  
a munkával, így 2012-ben felhagytam az aktív  
zenéléssel. Itt jött számomra 4 év szünet, majd 
Gergő kérésére 2016 őszén reaktiváltam magam. 

Fejest ugrottam egy számomra teljesen új stílusba, 
és beszálltam a zenekarba. Tetszik ez az új kihívás, 
nagyon jó a csapat, remélem sok bulit fogunk még 
így együtt végigjátszani. ;)


